

To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

Company's Name: Noor Assets Management and Leasing

Co.

Date: 09-03-2022 01:21:12 PM

Subject: Invitation to attend an Extraordinary General

Assembly Meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: شركة النور للتأجير وإدارة العقارات التاريخ: 09-03-2022 01:21:12 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي

The Board of Directors of Noor Assets Management and Leasing Co. cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 24-03-2022 at Teams to discuss the following matters:

يسر مجلس ادارة شركة شركة النور للتأجير وإدارة العقارات دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 24-03-22 الساعة 10:00 في Teams وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:

Subject:	الموضوع:
Other:	آخر:

Authorizing the company's board of directors to sell the following trademarks owned by the company: The trademark "Comfort" registered under the number (39340) under category (5). - Trademark (Comfort) registered under the number (40024) under class (16) - The trademark (Baby Comfort) registered under the number (79798) under class (5) To Fine Hygienic Paper Manufacturing Limited Liability Company. - Authorizing the company's board of

directors to sell the trademarks (Time

- -7 تفويض مجلس إدارة الشركة ببيع العلامات التجارية التالية والمملوكة للشركة:
- العلامة التجارية (Comfort) المسجلة تحت الرقم (39340) تحت الصنف (5).
- العلامة التجارية (Comfort) المسجلة تحت الرقم (40024) تحت الصنف (16)
  - العلامة التجارية (Baby Comfort) المسجلة تحت الرقم (79798) تحت الصنف (5)

الى شركة فاين لصناعة الورق الصحي ذات المسؤولية المحدودة.

- تفويض مجلس إدارة الشركة ببيع العلامات التجارية (- Time المتعلى معر وذلك نظرا لقيام الشركة بتعديل غاياتها لتصبح (أنشطة الاستيراد والتصدير و تأجير وإدارة المحلات والمجمعات التجارية المملوكة ملكية خاصة) مع العلم ان العلامات المبينة أعلاه لا تمتلك أي شهرة ولا تؤثر على قيمة الأموال المملوكة للشركة حيث ان الشركة لم تقم باستخدام هذه العلامات منذ اكثر من (15) سنة ولن تقوم باستغدامها مستقبلا على ضوء تغيير طبيعة ونطاق اعمال وغايات الشركة



— Cristal — Bride) to those who bid at the highest price, due to the company's modification of its objectives to become (import and export activities, leasing and management of privately owned shops and malls), knowing that the above-mentioned brands do not have any reputation It does not affect the value of the funds owned by the company, as the company has not used these marks for more than (15) yearspre> It will not be used in the future in light of changing the nature and scope of the company's business and objectives.

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: Nour Al-Safouq

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: Nour Al-Safouq